



教育榮譽學士 (專業及職業教育)

三年兼讀制

Three-year part-time

**Bachelor of Education (Honours)
(Professional and Vocational Education)**

課程特色

- 課程提高學員在教授專業及職業教育與應用學習範疇的知識和技能。
- 在專業及職業教育機構工作的畢業生於完成課程後可獲頒教育榮譽學士(專業及職業教育)以提升其學歷。
- 針對每個學員的專業和職業領域，實現量身定制的實習體驗和視導。
- 學員可以根據需要和興趣選擇選修學科和畢業專題研究，拓寬專業知識基礎。
- 根據教育局的政策，符合課程畢業要求的畢業生具資格向教育局申請成為檢定教員*。(*有關教師註冊的事宜，詳情請參照教育局教師註冊網頁。)

Special Features

- The programme raises students' knowledge and skills in teaching Professional and Vocational Education (PVE) and Applied Learning contexts.
- Graduates who work in a PVE institution can gain a Bachelor of Education Degree in Professional and Vocational Education to advance their academic background upon completing the programme.
- The Field Experience is contextualised to each student's professional and vocational area, enabling tailor-made supervision.
- Students may undertake elective courses and complete their final year projects according to their needs and interests, which helps broadening their professional knowledge base.
- Upon fulfilling the graduation requirements from the programme, graduates are eligible to apply as a Registered Teacher* through the Education Bureau, subject to EDB's policy. (*Please refer to the EDB teacher registration website for all teacher registration-related matters.)

入學查詢

Admission Enquiries

教務處 Registry

☎ (852) 2948 6886

✉ admission@eduhk.hk

課程統籌

Programme Co-ordination

課程統籌主任：甄沛豪博士

Programme Leader: Dr Patrick Yun

☎ (852) 2948 7541

✉ pphyun@eduhk.hk

課程事務查詢

Programme Enquiries

行政助理：龔詩韻女士

Executive Assistant: Ms Teresa Gong

☎ (852) 2948 8677

✉ bedpve@eduhk.hk

